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Winkelen in de buitenlucht is gezonder en het besmettingsgevaar is nihil. Markten: food en non-food 
horen bij elkaar als een groot warenhuis in de buitenlucht. Rechtsongelijkheid: ook niet-essentiële 
winkels mogen klanten ontvangen in afgesloten ruimtes.

Beter voor Rijswijk pleit dan ook ervoor om de Rijswijkse markt per direct structureel uit te breiden 
naar daar waar mogelijk is. 

Graag reactie van de wethouder?
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Spoorwegovergang ‘t Haantje

Na maar liefst 174 jaar trouwe dienst sluit ProRail de overweg aan ’t Haantje op woensdag 14 april 
om 22.00 uur voor de laatste keer. Vanaf dat moment is ’t Haantje niet langer een doorgaande weg, 
maar een weg voor bestemmingsverkeer. Zo’n 250 meter ten noorden van de overweg wordt op dit 
moment gebouwd aan spooronderdoorgang RijswijkBuiten: een nieuwe veilige verbinding tussen de 
twee woonwijken Parkrijk en Pasgeld. 
Nu blijkt dat de “oude” overgang per 14/04 is gesloten en dat de nieuwe overgang nog niet gereed is.

Kan de wethouder aangeven waarom dit niet is gebeurd, kwestie van behoorlijk informeren via de 
beschikbare media zoals groot Rijswijk, gemeentelijke site en Rijswijk TV

Graag toelichting van de wethouder?

Dennis Cupedo BVR


